

Date: 04 November 2025

السادة / سوق أبوظي للأوراق المالية المحترمين

الموضوع: إفصاح من شركة أجيليتي جلوبال بخصوص عمليات احدى شركاتها التابعة في الكوبت

تفيد شركة أجيليتي جلوبال بي أل سي، أن شركة مينزيز للطيران (المملكة المتحدة) وهي أكبر شركة لخدمات الطيران في العالم من حيث عدد الدول والمطارات التي تعمل بها، قد تلقت كتاباً من الادارة العامة للطيران المدني في الكويت يفيد بعدم المضي قدمًا في منح عقد المناولة الأرضية الدولي في مطار الكويت الدولي والذي تم طرحه وفقًا لإجراءات تنافسية.

وكانت الشركة قد أبلغت سابقًا من قبل الإدارة العامة الطيران المدني بأنها قدّمت العطاء الفائز من الناحية الفنية والمالية، مع عوائد ورسوم حكومية قد تصل إلى 200 مليون دينار كويتي خلال مليون دينار كويتي الترمت الشركة باستثمار رأسمالي بقيمة 20 مليون دينار كويتي لتجديد المعدات. وبذلك يصل إجمالي الاستثمار الأجنبي المباشر المتوقع من هذا العقد إلى نحو 220 مليون دينار كويتي.

ونتيجة لذلك، ستنهي شركة منازير للطيران من خلال شركتها التابع ناس عملياتها في مطار الكويت الدولي بتاريخ 31 يناير 2026.

للتوضيح: ان كتاب الادارة العامة للطيران المدني مؤرخ تاريخ 22 أكتوبر 2025 بينما استلمته الشركة في ناريخ 03 نوفمبر 2025.

الأثر المالى:

تقدر ايرادات العقد بحوالي 3.6% من الايرادات السنوية التقديرية لشركة مينزيز و 2.1% من الإيرادات المجمعة التقديرية لشركة أجيليتي جلوبل لسنة 2025.

M/S Abu Dhabi Securities Exchange

Subject: Disclosure related to Agility Global's Subsidiary regarding its operation in Kuwait

Agility Global PLC announces that Menzies Aviation (United Kingdom), the world's largest aviation services provider by countries of operation and airports, has been notified by the DGCA that it no longer intends to pursue the award of the competitively bid international ground handling concession at Kuwait International Airport.

The company had previously been notified by the DGCA that it had submitted the winning technical and financial bids, with government royalties and rent potentially reaching KD 200 million over 10 years. The company had also committed to capital investment of KD 20 million for new equipment. In total, foreign direct investment (FDI) would have been up to KD 220 million.

As a result, Menzies Aviation and NAS, will conclude operations at Kuwait International Airport on 31 January 2026, when its existing contract expires.

Clarification Note: The DCGA letter was dated Oct 22, 2025, but the company received it on Nov 3, 2025.

Financial Impact:

The estimated Revenues from this contract represents around 3.6% of the estimated revenues of Menzies in 2025, and 2.1% of the estimated revenues of Agility Global in 2025.

Best Regards,

Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa Chairman وتفضلوا بقبول فانق التقدير،،

طارق عبد العزيز سلطان العيسى رئيس مجلس الإدارة

AGILITY GLOBAL PLC

UNITED ARAB

EMIRATES